
Provinciale Statenvergadering 30 oktober 2019 

De fractie van de VVD heeft de volgende vraag ingediend:  
 
In afwachting van de beantwoording van de artikel 47 vragen betreffende de PAS ingediend op 3 
oktober jl. wil ik eventueel namens de VVD-fractie vragen stellen tijdens het vragen uurtje van de 
Statenvergadering van 30 oktober aanstaande: 
 
Afhankelijk van de beantwoording van de schriftelijke vragen zal de vraag tijdens het vragenuurtje 
waarschijnlijk er als volgt uitzien: 
 
-    Naar aanleiding van de toezeggingen Gedeputeerde Bruins Slot tijdens het boerenprotest op 14 
oktober jl. wil de VVD fractie graag weten of de verworven rechten van boeren in Utrecht inderdaad 
worden gerespecteerd en deze bestaande rechten niet zullen worden ingeperkt totdat er nieuw 
landelijk beleid is vastgesteld? 

- Heeft de provincie voldoende capaciteit om de hoeveelheid vergunningaanvragen te verwerken? 

- Wat gaat de provincie doen om de vergunningaanvragers te ondersteunen? 
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